

NOTICE 通告

PDC-2026-N060

致瑜翠園各住戶

新物業主管

謹此通知，由 2026 年 6 月 1 日起，瑜翠園物業主管一職由助理物業及設施經理梁志發先生接任。

我們會繼續為瑜翠園業戶提供優質之管理服務，並竭誠繼續努力締造美好的居住環境。

敬希垂注！

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與服務處聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2026 年 5 月 30 日

Date: May 30, 2026

To: All Resident of Peridot Court

New Site-in-charge

Please be informed that Mr. Felix Leung, Assistant Property and Facility Manager has taken up the post as Site-in-charge of Peridot Court with effect from June 1, 2026.

We will continue to provide quality management services for all residents for better enjoyment and living environment of the property.

Thank you for your kind attention.

Should you have any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

此通告清走日期：
Notice removal date: 14/06/2026



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info



KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務
PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited